



Provinciale Overijsselse Dambond

Notulen Algemene Ledenvergadering 31 mei 2024

20.00 uur, Westeinde 23, Zwartsluis

Aanwezig zijn:

Gerben van der Voet – Hammerdammer | Mandrik Groot Baltink – Wierden | Albert Hakvoort – Wierden | Jacob Lok – DSS Zwartsluis | Peter van der Velden – DC Zwolle | Jos Moorman – BDV Borne | Bart Venneker – BDV Borne | Alie Beekman – DEZ/NGKZ | Dirk van Roozelaar – Damclub Lelystad | Cyril Sluisdom – Damclub Lelystad | Theo Olde Hanhof – DDC Deventer | Paul Olde Hanhof – DDC Deventer | Gerrit Eilander – OG Wapenveld | Jan Boer – OG Wapenveld | Joop Kip – Dronten | Bert Schoonhoven – Dronten | Laurant Hazen – DDD Dedemsvaart | Piet Dijkstra – SSS Kampen | Frans de Jonge – KNDB | Jeroen Paalman – Twente's Eerste | Gino Schirinzi – EDC Enschede | Jan Hoven – EDC | Aard Brinkman – Nijverdal | Harrie Hoonhorst – Nijverdal | Ab Steenbergen | Gerwin Mollink – WvM / PODB | Bert Aalberts – PODB | Gert Brink – PODB | Paul van de Veen - PODB

1. Opening

Paul van de Veen opent de vergadering. Hij is blij met de goede opkomst vanavond. Er zijn afmeldingen van Genemuiden en Eelen en Rhaan terwijl Almelo en Heino zonder kennisgeving afwezig zijn. Paul benoemt dat Gramsbergen, die in 2002 overstapten naar de Drentse Dambond, weer lid wil worden van de PODB en dat zij van harte welkom zijn.

Er wordt een moment stilte in acht genomen voor de ontvallen leden.

Paul geeft aan dat er vacatures waren binnen het PODB-bestuur voor diverse functies. Aangezien deze vacatures niet vervuld konden worden is besloten bij de ALV van 2 juni 2023 om de bestuurlijke verantwoordelijkheid voor een jaar over te dragen aan de KNDB. Paul is nu formeel nog voorzitter. Hij benoemt dat Gert, die in de regiocommissie de coördinerende rol heeft, het afgelopen voorzittersoverleg goed heeft geleid.

2. Mededelingen en vaststellen agenda

Paul noemt enkele zaken:

- De matches voor het wereldkampioenschap bij mannen en vrouwen zullen waarschijnlijk in Nederland gehouden gaan worden
- Het hoofdlijnenakkoord van de nieuwe regering heeft waarschijnlijk geen negatieve consequenties voor de PODB, hoe dit voor bijvoorbeeld topsport uitpakt is nog niet zeker
- De KNDB vestigt zich definitief in Utrecht

- Op dit moment hebben alleen de KNDB en secretarissen van provinciale bonden en verenigingen toegang tot de online ledenadministratie. Paul verzoekt de secretarissen om te controleren of de gegevens van hun leden (m.n. e-mailadressen) nog accuraat zijn

Paul noemt dat de kascommissie uiteindelijk bestaat uit Jan Siegers en Bart Venneker.

De agenda wordt vastgesteld.

3. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

4. Notulen ALV 02-06-2023 en verslag voorzittersoverleg 26-01-2024

Geen opmerkingen over de notulen van de ALV.

Paul geeft aan dat op het jaarverslag dat op de ALV van 02-06-2023 nog twee aanvullingen zijn gedaan. Op die ALV werd Henk van Renselaar namelijk benoemd tot lid van verdienste en Paul van de Veen tot erelid. Beider namen zijn toegevoegd in het jaarverslag.

5. PODB Jaarverslag 2023

Paul leidt de vergadering door het jaarverslag, wat een uitgebreid beeld geeft van het reilen en zeilen van de PODB gedurende de afgelopen jaren. Paul geeft aan het verslag extra uitgebreid te hebben gemaakt vanwege de te verwachten opheffing van de PODB per begin 2025, dit zou dus wel eens het laatste jaarverslag kunnen zijn. Jos Moorman (BDV Borne) complimenteert Paul met dit jaarverslag en de rest van de vergadering sluit zich met applaus hierbij aan.

6. Financiën

Paul geeft aan dat er geen kas is en dat alles via de bankrekeningen verloopt. Alle transacties in ogenschouw nemend is het dus relatief makkelijk om een overzicht te krijgen van de financiën van de PODB. De kas is gecontroleerd door Jan Siegers en Bart Venneker. Aard Brinkman wijst er op dat de weergave in het financieel verslag onduidelijk is. Er was op Rekening Courant een toename van € 1.331,58 maar op de Spaarrekening een afname van € 1.525,05. Netto is de PODB er € 193,07 op achter uitgegaan.

Er wordt opgemerkt dat de ondertekeningsdatum van Jan Siegers in 2023 ligt, dit zal nog worden gecorrigeerd naar 2024.

De vergadering zoals bijeen verleent het bestuur decharge over het gevoerde financiële beleid.

7. Prijsuitreiking

Wedstrijdleider Gerwin Mollink reikt de prijzen voor de kampioenen en topscorers van de provinciale competitie uit.

Pauze

8. Bestuursvoorstellen

a. Voorstel voor regiotraining voor gevorderde jeugdspelers

Bert Aalberts neemt het woord. De directe aanleiding voor dit voorstel is geweest dat Bert van diverse ouders bij jeugdwedstrijden heeft gehoord dat er behoefte is aan extra jeugdtraining, los van de eigen jeugdclubavond. Voor gevorderde jeugdspelers is het belangrijk dat ze vooruitgang in hun niveau zien, anders kan de keuze om de damsport vaarwel te zeggen zo gemaakt zijn. De jeugdtraining kan er ook voor zorgen dat jeugdspelers die al wat ouder of sterker zijn het nieuwe kader gaan vormen, bijvoorbeeld door zelf ondersteuning te geven op clubavonden.

Gerrit Eilander (Wapenveld) vraagt of het niet veel van de kinderen en ouders vraagt om naast hun eigen clubavond naar deze jeugdtraining te gaan. Bert noemt dat de jeugdtraining in principe eens in de maand is en dat die frequentie mee zou moeten vallen. Hij noemt ook dat sommige kinderen erg fanatiek zijn en dat die het dus alleen maar leuk vinden om veel met dammen bezig te zijn. Gerrit geeft ook aan of het misschien beter is om kinderen mee te laten draaien bij de onderlinge competitie als extra oefening. Bert benoemt dat dit zeker goed is, maar dat de regiotraining ook als voordeel heeft dat dit sociale binding geeft met leeftijdsgenoten van andere clubs.

Peter van der Velden (DC Zwolle) vindt het een mooi initiatief maar zou wel graag zien dat er gelet wordt op de resultaten van deze regiotraining. Als er bijvoorbeeld maar twee deelnemers zijn is het wellicht niet de tijd, energie en geld waard. Hij oppert om halverwege het trainingsseizoen een evaluatiemoment in te plannen. Bert stemt hier mee in.

Alie Beekman (DEZ/NGKZ) vraagt of er kosten zijn verbonden voor de jeugdspelers aan deze trainingen. Bert geeft aan dat dit niet zo is, de kosten worden gedragen door de POdB. Paul van de Veen noemt dat er voor dit project contact wordt gezocht met een trainer van een andere regiotraining in het land om te kijken welke vergoeding daar wordt gehanteerd. Dat zou dan een goede richtlijn zijn voor de POdB-training.

Piet Dijkstra (SSS Kampen) vraagt of de training digitaal kan worden gehouden, dit vanwege reisafstanden. Bert geeft aan dat het idee is om deze training fysiek te organiseren.

Tot slot geeft Bert nog aan dat de punten in het voorstel (tijden, frequentie trainingen) niet in beton gegoten zijn. Belangrijkste is dat de vergadering achter deze jeugdtrainingen staat en Bert kan dit verder gaan uitwerken. Hij zal ook de clubs gaan benaderen om te informeren of zij jeugdspelers op hun club hebben die deze trainingen willen volgen.

b. (Voorbereiden op) Opheffing POdB per 01-01-2025

Paul noemt dat de constructie met de huidige regiocommissie goed loopt. Er zijn af en toe wat kleine dingetjes zoals toernooien die verzet moeten worden, maar dat blijkt dan achteraf de juiste beslissing te zijn.

Frans de Jonge (KNDB) geeft aan dat de constructie met een regiocommissie in de schaakwereld al gemeengoed is. Diverse provinciale dambonden kennen ook problemen om een bestuur te vormen, maar zij zijn nog niet altijd te overtuigen om ook naar een regiocommissie over te stappen.

Paul van de Veen (PODB) geeft aan dat het PODB-bestuur aan de slag is met de voorbereiding van opheffing van de PODB. Hij noemt dat de kascommissie voor het sluiten van de boeken gevormd wordt door Arie Heikoop en Jan Siegers. Arie Heikoop kent een grote ervaring als penningmeester en Jan Siegers heeft bij de laatste kascommissie de financiële administratie goed doorgelicht.

Paul noemt dat ook in een regiocommissie leden kunnen wegvallen. Het is dan wel van belang dat deze plekken weer gevuld worden. Lauran Hazen (DDD) denkt dat het goed is om de verenigingen "commitment" te laten tonen.

Albert Hakvoort (Wierden) heeft enkele vragen. Als eerste vindt hij de opheffing in december riskant. Gezien drukte rondom de feestdagen in die maand moet er volgens hem zeer goed gecommuniceerd worden om de opheffing ook tijdig te laten gebeuren. Albert vraagt ook of de PODB-gelden in een regiofonds komen, Paul geeft aan dat dat het geval is. Ook vraagt Albert wat de nieuwe regio-bijdrage wordt. Paul noemt dat de regiobijdrage nu € 13,50,- is maar dat deze in de toekomst dan vermoedelijk een stuk lager zou uitpakken.

Paul benoemt dat er een aparte vergadering moet worden uitgeschreven waarin voor de opheffing moet worden gestemd. Bij deze vergadering moeten driekwart van de clubs aanwezig zijn en moet tweederde voor de opheffing stemmen. Als niet voldoende clubs aanwezig zijn dan kan er drie weken later nog een vergadering worden georganiseerd, waarbij het niet uit maakt hoeveel clubs er dan zijn: daarnaast is geen tweederde meerderheid meer nodig maar geldt: de meeste stemmen gelden. De locatie voor deze vergadering zal Zwartsluis zijn en de vergadering vindt halverwege november plaats op een woensdag

c. Voorstel verlengen overeenkomst PODB – KNDB t/m 31-12-2024

De vergadering gaat akkoord met deze verlenging.

d. Voorstel Prov. Clubcompetitie openstellen voor teams

Paul geeft aan dat het wenselijk is dat er zoveel mogelijk teams meedoen aan de clubcompetitie. Sommige clubs kunnen geen team op de been brengen of hebben spelers over. Als spelers van verschillende clubs samen teams zouden mogen vormen dan zou er meer deelname zijn. Het is niet de bedoeling dat sterke spelers van verschillende clubs een "superteam" gaan vormen, het moet echt bedoeld zijn om deelname mogelijk te maken.

De vergadering gaat akkoord met dit voorstel.

9. Voorstellen van verenigingen

Er zijn geen voorstellen van verenigingen.

10. Rondvraag en sluiting

Albert Hakvoort geeft de complimenten aan wedstrijdleider Gerwin Mollink. Hij betreurt wel een groot ratingverschil bij een wedstrijd waardoor een speler van Wierden een kansloze en vervelende dam-avond had. Gerwin geeft aan dit voorval met de betreffende tegenstander van Wierden besproken te hebben.

Gert Brink (PODB) geeft aan dat het PK op 22, 29 juni en 6 juli wordt gehouden in Westerhaar. Hij roept de clubs op om leden te wijzen op dit toernooi. Daarnaast bedankt Gert Paul voor de goede samenwerking en voor het samenstellen van het jaarverslag.

Paul van de Veen bedankt Zwartsluis voor de gastvrijheid, de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.

01-06-2024

Bert Aalberts